
主要技术参数  Main technical specification

备注：以上规格参数如有变更，恕不另行通知。Note:The specifications are subject to change without prior notice.

机型Model
制品宽度Products width(mm) 
设计挤出机产量Design max capacity(kg/h)

JWS120
1200-2000

300-400

JWS150
2000-2400

350-450

JWS160
2000-2600

400-500

JWS180
2000-2800

500-600

JWS180+JWS180
2400-3000
800-1100
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夹层玻璃中间膜生产线

典型应用：用于室内隔断和带有图案及花纹的装饰性玻璃、塑料夹层板等等；用于太阳能光伏电池组件胶膜、建筑物玻璃幕
墙、功能性棚膜、包装膜、 热熔胶、鞋材等各种行业。
 
Application: Used for indoor partition, decorative glass with patterns, plastic sandwich panels, etc; Adhesive film 
for solar photovoltaic cell module, building glass curtain wall, functional shed film, packaging film, hot melt adhe-
sive, shoes material and other industries.

EVA胶膜生产线
EVA Glass Adhesive Film Extrusion Line
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品 质 卓 越   完 美 如 一



典型应用：用于汽车夹层玻璃，防弹玻璃，隔音玻璃,光伏玻璃，彩色玻璃等。在具有安全性能的同时，还有优异的防紫外线、
隔音、光控、保温、隔热、防震等性能，是理想的安全玻璃复合材料。 

Application: used for automotive laminated glass, bullet proof glass, sound proof glass, photovoltaic glass, color 
glass, etc. In addition to safety performance, it also has excellent anti ultraviolet, sound insulation, light control, 
heat preservation, heat insulation, shock resistance and other properties. It is an ideal safety glass composite 
material.

SGP胶膜(离子中间膜)：离子型胶片SGP的剪切模是PVB的50倍以上，撕裂强度时PVB的5倍，承载力是PVB夹层玻璃的2倍，在
相等荷载、相同厚度的情况下，SGP夹层玻璃的弯曲只是PVB夹层玻璃的的1/4。相对于PVB生产的夹层玻璃，SGP胶片生产的
夹层玻璃的性能更加优越。

SGP glass adhesive film (ionic intermediate film): the shear mode of ionic film SGP is more than 50 times than PVB, the 
tear strength is 5 times than PVB, and the bearing capacity is 2 times than PVB laminated glass. Under the same load 
and thickness, the bending of SGP laminated glass is only 1/4 of PVB laminated glass. Compared with the laminated 
glass produced by PVB, the performance of laminated glass produced by SGP film is more superior.

典型应用：天棚玻璃，结构玻璃建筑、玻璃栈道、高层外墙、玻璃幕墙等。
Application: Ceiling glass, structural glass building, glass plank road, high-rise exterior wall, glass curtain wall, etc.

PVB中间膜生产线
PVB Glass Adhesive Film Extrusion Line

TPU玻璃中间胶膜： TPU作为新型的玻璃夹胶膜材料，透明度更高，永不黄变，对玻璃的粘接强度更高，耐寒性能更突出。

TPU Glass Adhesive Film: As a new type of glass laminated film material, TPU has higher transparency, never yellow-
ing, higher bonding strength to glass and more outstanding cold resistance.

典型应用：航空航天、高速列车、军民用直升机、客机、运输机挡风玻璃、防弹装甲、银行防爆，光伏等行业。
Application: Aerospace, high-speed trains, military and civilian helicopters, passenger aircraft, transport aircraft wind-
shield, bulletproof armor, bank explosion-proof, photovoltaic and other industries.

主要技术参数  Main technical specification

备注：以上规格参数如有变更，恕不另行通知。Note:The specifications are subject to change without prior notice.

机型
Model
JWE85
JWE95

制品宽度
Products width(mm)

1400-2300
2400-3800

制品厚度
Products thickness(mm)

0.76-2.28
0.76-2.28

设计挤出机产量
Design max capacity(kg/h)

400-500
500-600

主要技术参数  Main technical specification

备注：以上规格参数如有变更，恕不另行通知。Note:The specifications are subject to change without prior notice.

机型
Model
JWS130
JWS150

制品宽度
Products width(mm)

1400-2000
1600-2200

制品厚度
Products thickness(mm)

0.3-1.8
0.3-1.8

设计挤出机产量
Design max capacity(kg/h)

200-300
300-400

SGP玻璃夹胶膜生产线
SGP Glass Adhesive Film Extrusion Line

TPU玻璃夹胶膜生产线
TPU Glass Adhesive Film Extrusion Line

主要技术参数  Main technical specification

备注：以上规格参数如有变更，恕不另行通知。Note:The specifications are subject to change without prior notice.

机型
Model
JWS150
JWE95
JWE120
JWE135
JWE95+ JWE65

制品宽度
Products width(mm)

2000-2600
2000-2800
2400-3600
2400-3800
2000-3200

设计挤出机产量
Design max capacity(kg/h)

400-500
450-600

1000-1200
1200-1500

600-700




